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Kloakkanlegget tilhørende boligfeltet Marøyvegen 19-79, Radøy, Alver kommune

Hei, Hogne

Viser til hyggelig telefonsamtale i dag. 

Både i 2016 og 2018 fikk vi problemer med utslippsledningen til sjø. Gjennomstrømningen stoppet 
opp, og vi måtte ha ekstern hjelp for å løse problemet. Siden har det virket, men det er usikkert hvor
lenge det varer.

Vi har snakket med flere VVA-ingeniører og andre fagfolk som alle sier helt bestemt at vi må ha en 
trykkpumpe som tømmer slangen hver gang den starter opp, ellers vil det danne seg slam i 
«dalbunnene» og gass på «toppene». Slangen vil tette seg til, og gro igjen i enden. 

Slangen er ca 600 meter lang, og på bunnen er det flere terskler utover.   

I søknaden fra 2006 til Radøy kommune står det klart at dersom det ikke er jevnt fall, skal det 
monteres en trykkpumpe. Den kom dessverre ikke, men vi ønsker å ha den på plass nå.

For ordens skyld må jeg legge til at vi er i kontakt med Peder Hagesæter i Hjelmås VVS, og også 
han anbefaler en trykkpumpe. Han legger til at det er viktig at hele slangen tømmes for hver gang 
pumpen starter. 

Opprinnelig var utslippsledningen ca 900 meter lang, men da den ble tilstoppet i 2016 ble ledningen
kortet ned til ca 600 meter som et tiltak for å oppnå gjennomstrømning i slangen. Enden ligger nå 
på 19 meters dybde. Hvor dypt den lå før avkuttingen er det umulig å si noe om i dag.

Så lurer vi på hvordan Alver kommune stiller seg til denne problemstillingen. Må vi få på 
plass en slik pumpe, eller er det ikke nødvendig?

Fint om du kan gi oss et svar.

Med vennlig hilsen

Ø. Ask
for styret i Kobbevågen vel


